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ZÁPISNICA 

z 26. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, 

konaného dňa 14. júna 2021 o 17.00 hod.               

v zasadačke obecného úradu 

 

 

Prítomní: 

doc. Ing. Iveta Paulová, PhD.,MBA, Ing. Peter Bínovský (od 17:08), Mgr. Anna Hamran Podstrelená, 

Pavol Lehota, Jan Míka, Ing. Ján Tižinák,  

 

Neprítomní: 

Ing. Peter Gubrický 

Mgr. Miroslav Hrubý 

 

Hostia: 

podľa prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva: 

1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4.) Návrh na vymenovanie riaditeľky Materskej školy v Bielom Kostole 

5.) Vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce 

Interpelácie poslancov 

Informácie starostky 

Záver 

 

K bodu 1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce, Iveta Paulová. V úvode zasadnutia privítala poslankyňu 

a poslancov obecného zastupiteľstva. 

Spýtala sa, či má niekto pripomienky alebo návrhy k programu zasadnutia. Nikto nepredložil návrh na 

zmenu programu a preto dala hlasovať za návrh programu 26. zasadnutia OZ.   

 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 4/3) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal 

sa 

neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský    X 

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    
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6 Jan Míka X    

7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje program 26. zasadnutia OZ v nasledovnom znení: 

 

1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4.) Návrh na vymenovanie riaditeľky Materskej školy v Bielom Kostole 

5.) Vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce 

Interpelácie poslancov 

Informácie starostky 

Záver 

  

K bodu 2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla poslanca Jána Tižináka a poslankyňu 

Annu Hamran Podstrelenú. Za zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 4/3) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský    X 

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    

6 Jan Míka X    

7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schválilo za overovateľov zápisnice poslanca Jána Tižináka a poslankyňu Annu Hamran Podstrelenú, 

za zapisovateľku pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

K bodu 3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

Starostka informovala poslancov o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho, 25. zasadnutia OZ: 

 

Uznesenie č. 13/2021k úprave finančného rozpočtu obce – rozpočet bol upravený v zmysle uznesenia. 

 

Uznesenie č. 14/2021 k žiadosti o vrátenie poplatku za komunálny odpad za rok 2020 - p. Masarovičová – 

poplatok za komunálny odpad (alikvotná časť) bol pani Masarovičovej vrátený. 
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Uznesenie č. 15/2021 k žiadosti o zámenu pozemkov vo vlastníctve obce s IB Venture Capital Finance, 

s.r.o. z dôvodu osobitného zreteľa – zámer výmeny pozemkov z dôvodu osobitného zreteľa bol zverejnený 

na webovom sídle obce a na úradnej tabuli obce dňa 1.6.2021. Žiadateľ bol oboznámený s našimi 

podmienkami a dal vypracovať geometrický plán. 

 

Uznesenie č. 16/2021 k  žiadosti o stanovisko pre RPVS v Trnave k chovu nebezpečných živočíchov  - A. 

Šmehýl –  súhlasné stanovisko bolo zaslané p. Šmehýlovi dňa 27.5.2021 

 

Uznesenie č. 17/2021 k  žiadosti o vybudovanie parkoviska na obecnom pozemku – p. Babečka – odpoveď 

o neschválení žiadosti bola zaslaná p. Babečkovi dňa 31.5.2021 

 

Uznesenie č. 18/2021 k schváleniu Záverečného účtu obce za rok 2020 

 

Uznesenie č. 19/2021 k zaradeniu poslanca Jana Míku za člena Komisie pre výstavbu, rozvoj 

obce, infraštruktúru a  životné prostredie – poslancovi Janovi Míkovi bol odovzdaný menovací dekrét do 

komisie. 

 

Uznesenie č. 20/2021 k zaradeniu poslanca Pavla Lehotu za člena Komisie pre kultúru, soc. oblasť a šport 

- poslancovi Pavlovi Lehotovi bol odovzdaný menovací dekrét do komisie. 

 

Uznesenie č. 21/2021 k zaradeniu poslankyne Anny Hamran Podstrelenej  do Finančnej komisie - 

poslankyni Anne Hamran Podstrelenej bol odovzdaný menovací dekrét do komisie. 

 

Žiadosti  o finančný príspevok na soc. službu – finančné príspevky boli zaslané občianskym združeniam 

poskytujúcim sociálne služby . 

 

Žiadosť o vytvorenie jednosmernej cesty v častiach Okružnej ulice bola zaslaná na OR PZ ODI. 

 

Interpelácia poslanca Míku  - v súvislosti s vývozom odpadu, v novej štvrti nie je dostatok stojísk na odpad– 

starostka požiadala CERE Invest o riešenie, zatiaľ nereagovali. 

 

Kábel na Rybnej ulici –  bol odstránený, po ohlásení na  Slovak Telekom ich pracovníkom.  

 

Rozšírenie otváracích hodín na zbernom dvore – otváracie hodiny boli zmenené v letnom období v stredu 

od 14:00 do 17:00 a v sobotu od 9:00 do 15:00 h 

 

Interpelácia poslankyne Hamran Podstrelenej  -   k lavičke pri pošte umiestniť smetný kôš –kôš je už 

osadený. 

 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

K bodu 4.) Návrh na vymenovanie riaditeľky Materskej školy v Bielom Kostole 

 

Nakoľko riaditeľke materskej školy skončilo funkčné obdobie, bolo vypísané výberové konanie na 

obsadenie funkcie riaditeľky MŠ v Bielom Kostole. Výberové konanie bolo zverejnené 21.4.2021 na 

úradnej tabuli obce a na webovom sídle, bolo zaslané na okolité obce so žiadosťou o zverejnenie. Termín 

prihlášok bol stanovený do  28.5. do 12:00 hod. Na obec bola doručená len jedna žiadosť o účasť na 

výberovom konaní. Dňa 31.5. bola otvorená obálka s prihláškou do výberového konania za účasti 

predsedníčky Rady školy a starostky obce, boli skontrolované náležitosti žiadosti, ktoré boli v poriadku. 
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Následne dňa 10.6. bola zvolaná Rada školy, na ktorej sa uskutočnila voľba riaditeľky MŠ. Uchádzačka 

o miesto riaditeľky MŠ a zároveň súčasná riaditeľka MŠ predniesla Rade školy svoj  návrh koncepcie 

rozvoja MŠ, zodpovedala im doplňujúce otázky. Okrem iného navrhuje rozšíriť MŠ o 1 triedu, nakoľko 

tento rok nemohli uspokojiť všetkých záujemcov o umiestnenie detí do MŠ z obce.  Následne prebehla 

voľba riaditeľky a Rada školy vypracovala návrh na vymenovanie Ivety Domorákovej za riaditeľku MŠ 

v Bielom Kostole, ktorý bol predložený starostke obce. 

 

Poslanec Bínovský – sa spýtal, či by mohol vidieť koncepciu rozvoja MŠ, ktorú prezentovala 

uchádzačka  na výberovom konaní. 

Poslankyňa Hamran Podstrelená ho upozornila, že posúdenie koncepcie prezentovanej uchádzačmi 

výberového konania  je v kompetencii Rady školy. 

 

Starostka dala hlasovať za návrh na vymenovanie pani Ivety Domorákovej do funkcie  riaditeľky Materskej 

školy v Bielom Kostole. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    

6 Jan Míka X    

7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje návrh Rady školy na vymenovanie  Ivety Domorákovej za riaditeľku Materskej školy 

v Bielom Kostole 

 

K bodu 5.) Vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce 

  

Hlavná kontrolórka obce sa na 25. zasadnutí OZ dňa 26. mája  vzdala funkcie. V zmysle zákona 369/1990 

Zb., § 18a, ods. 8 dňom zániku výkonu funkcie zanikol aj jej  pracovný pomer. Obec je povinná vyhlásiť 

výberové konanie  na funkciu hlavného kontrolóra obce.  

Starostka navrhuje vypísať výberové konanie na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra obce.  

 

Uzávierku prihlášok navrhuje stanoviť do 30.6. do 12:00 hod. Rozsah pracovného času navrhuje ustanoviť 

na 0,2 % mesačného pracovného času. Termín výberového konania na funkciu hlavnej kontrolórky navrhuje 

na 14.7.2021 a nástup do zamestnania zvoleného hlavného kontrolóra plánuje na 15.7.2021. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
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 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Mgr. Miroslav Hrubý    X 

5 Pavol Lehota X    

6 Jan Míka X    

7 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje voľbu hlavného kontrolóra s rozsahom pracovného času 0,2 % mesačného pracovného času. 

Interpelácie poslancov: 

 

Poslanec Tižinák – bol za ním občan ohľadne bránky, ktorá vedie z Potočnej ulice smerom k potoku, bránka 

je zamknutá, pýtal sa na dôvod. Poslanec Tižinák zistil, že bránka je na súkromnom pozemku firmy EMOS 

Invest, prechod je na ďalší súkromný pozemok, ktorý patrí poľnohospodárskemu družstvu v Trnave. Z tohto 

dôvodu je logické, že bránka je zatvorená. 

 

Poslanec Míka – strecha kultúrneho domu je v havarijnom stave, plánuje sa jej oprava? 

Starostka – celá budova kultúrneho domu je v havarijnom stave, obec dala urobiť Statický posudok  a projekt 

statického zabezpečenia časti bývalého kaštieľa v hodnote 24 tisíc eur, bola pripravená žiadosť a všetky 

podklady o dotáciu Ministerstvo kultúry SR v rámci programu Obnovme si svoj dom na rekonštrukciu 

objektu, nakoľko ide o kultúrnu pamiatku. Zistila, že MK SR síce poskytuje dotácie na tento účel, ale len 

v obmedzenej výške, ktorá by bola na rekonštrukciu KD nedostatočná. Odhadovaná suma rekonštrukcie 

podľa stanoveného rozpočtu je cca 700 tisíc eur. Je potrebné časť objektu kde je KD kompletne 

zrekonštruovať naraz, nedá sa po častiach. Nakoľko má objekt bývalého kaštieľa viac vlastníkov, obec 

nemôže požiadať o rekonštrukciu z Nórskych fondov. Starostka poslala návrh na zaradenie  projektu na 

rekonštrukciu KD do zásobníka projektov  na TTSK, v rámci Integrovanej územnej stratégie. 

 

Poslanec Bínovský – aká je zodpovednosť obce v prípade problémov vzniknutých v súvislosti s havarijným 

stavom objektu ? Navrhuje priestory uzatvoriť, aby neprišlo k ohrozeniu zdravia návštevníkov KD. 

Starostka – odborníci odporúčajú objekt predať, avšak v obci nemáme žiadnu spoločenskú miestnosť. 

Poslanec Tižinák – obec nemá celý objekt vo vlastníctve, v prípade predaja majú nájomníci na objekt 

predkupné právo. 

Poslanec Bínovský – navrhol zistiť skúsenosti z iných obcí, ktoré vlastnia podobné nehnuteľnosti. 

 

Poslanec Míka – obyvatelia s pýtajú na vybudovanie kanalizácie na Vysokej ulici – zistil zo zápisnice, že 

v predošlom volebnom období bolo plánovaných 15 tis.€ na riešenie, čo sa s tým stalo? 

Poslanec Tižinák – v minulosti bol v pláne projekt, kde 15 tis. bola len spoluúčasť, ale nakoľko projekt 

neprešiel, finančné prostriedky sa nepoužili a presunuli do rezervného fondu. 

Starostka – projekt na kanalizáciu na Vysokej ulici požiadala tiež zaradiť  do zásobníka projektov TTSK 

v rámci Integrovanej územnej stratégie. Tretím projektom navrhnutým do tohto zásobníka je projekt 

Multifunkčné ihrisko pre ZŠ. 
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Poslankyňa Hamran Podstrelená – navrhuje umiestniť zbernú nádobu na kuchynský odpad na Sadovú ulicu 

a spýtala sa, či nie je možný častejší vývoz nádob na kuchynský odpad. 

Starostka – na Sadovej ulici nemáme kde umiestniť nádobu nie je tam vhodný obecný pozemok –   najbližšia 

nádoba na kuchynský odpad sa nachádza na Stromovej ulici, obyvatelia Sadovej ulice môžu nosiť 

kuchynský odpad tam. Zber nádob na kuchynský odpad prebieha  2x do týždňa, je to ale finančne náročné 

pre obec, preto pridala nádoby na Atletickú ulicu. Teraz sa zbiera 1x  - 2 x týždenne, v lete bude zvoz 2x 

týždenne. Momentálne nám  množstvo nádob v obci postačuje, hľadali sme optimálny spôsob 

rozmiestnenia. Občania sa budú v budúcom roku  finančne podieľať aj na zbere kuchynského odpadu, bude 

sa to rozpočítavať. 

 

Poslankyňa Hamran Podstrelená – keď sa bude chystať občasník  Bielokostolčan, treba tam napísať, že aj 

za kuchynský odpad budú občania platiť.  

Starostka – súhlasí, aj keď tieto informácie pravidelne poskytuje občanom, odpovedá na veľké množstvo 

otázok v súvislosti s odpadom v obci, v časopise  sa bude venovať aj výpočtom  poplatkov za odpad. 

 

Poslankyňa Hamran Podstrelená – spýtala sa, či v uznesení OZ o schválení čerpania úveru na výstavbu ZŠ 

nebolo potrebné uviesť konkrétnu sumu úveru. 

Starostka  - nie je to potrebné. 

Poslankyňa Hamran Podstrelená  – Prima banka mala znížiť poplatok na 500 eur 

Starostka – áno, poplatok bol navrhovaný na 1000 eur a znížil sa na 500 eur. 

 

Informácie starostky 

 

Starostka informovala o : 

- O projekte rekonštrukcie materskej školy – víťaz verejného obstarávania na rekonštrukciu MŠ 

odstúpil od zmluvy, nakoľko v súvislosti so zvýšením cien stavebného materiálu spôsobeným 

pandémiou Covid 19 nie je schopný garantovať pôvodnú vysúťaženú sumu, MAS  (Malokarpatské 

partnerstvo) nás vyzvalo na podpis zmluvy, nakoľko projekt získal od dvoch nezávislých 

hodnotiteľov plný počet bodov a bol schválený. Starostka konzultovala, či sa nemôže podpísať 

zmluva na rekonštrukciu s firmou, ktorá skončila vo VO na 2. mieste. Pravidlá čerpania eurofondov 

to žiaľ nedovoľujú.  Je potrebné opakovane určiť PHZ a znova urobiť VO. Treba projekt predložiť 

znova na hodnotenie a schválenie. Bude to trvať 3-4 mesiace. MŠ sa bude môcť rekonštruovať až 

budúci rok cez prázdniny, pretože počas prevádzky nie je možné robiť rekonštrukciu.  

Tento rok sa nepodarilo umiestniť do materskej školy všetky prihlásené deti z Bieleho Kostola, 

nakoľko kapacita MŠ nie je dostatočná. Chystá sa nová výzva na zvyšovanie kapacít MŠ z IROP. 

 

- O projektoch participatívneho komunitného rozpočtu, realizujú sa len 2 projekty. Projekt Verejné 

trávnaté tréningové ihrisko realizovaný FK Biely Kostol -  posadili trávu, pripravuje sa nové ihrisko. 

2. projekt  - PARNAS, úprava kruhového objazdu, - bola tam zorganizovaná brigáda, občania 

z danej lokality aj Potočnej ul.  sa zúčastnili, splanírovali terén, vysypali okrasným kameňom, 

vysadili sa okrasné trávy a chystá sa výsadba vhodných rastlín ešte na jeseň. 

 

- O pripravovanom 1.ročníku Bielokostolského pivofestu –  pôjde o prehliadku a ochutnávku vyše 

20 druhov súkromných remeselných pív, súťaž v pití piva, občerstvenie, o zábavu sa postará malá 

dychová hudba Krojovanka – akcia je plánovaná na sobotu 3. júla na futbalovom štadióne, 

uskutoční sa len v prípade priaznivého počasia.  

 

- O plánovanej akcii - Rozlúčka s letom koncom augusta 2021. 
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Na záver starostka všetkým prítomným poďakovala za účasť. 

 

 

Zapisovateľ:  Ing. Emília Kraicová     ................................................. 

 

 

Overovatelia: Ing. Ján Tižinák     ................................................. 

          

 

  Mgr. Anna Hamran Podstrelená    ................................................. 

      

      

Schválil: doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA - starostka obce      ................................................ 

 

 

 

 

V Bielom Kostole 14.6.2021 


